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WO.0002.3.2020.J.W. 
 

Protokół Nr XVI/2020 

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 29 maja 2020 r. 

VIII kadencji 2018 - 2023 
 

 Obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyły się w dniu 29 maja 2020 r. w Miejsko-

Gminnym Domu Kultury w Otmuchowie, ul. Szkolna 2, rozpoczęły się o godz. 1000, zakończyły o 1135. 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 
 

Przewodniczący otworzył obrady wypowiadając formułę o treści „Otwieram obrady XVI sesji Rady 

Miejskiej w dniu 29 maja 2020 r.  VIII kadencji 2018 - 2023”. 

Przewodniczący przywitał radnych, Burmistrza Otmuchowa, Sołtysów oraz mieszkańców Gminy. 

Stwierdził, że przy ustawowym składzie Rady -15 radnych, w obradach udział bierze 15 radnych, co stanowi   

o prawomocności obrad i podejmowanych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

 Przewodniczący poinformował o przystąpieniu do wyboru sekretarza obrad i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. Radna, Pani Anna Ludwa zgłosiła kandydaturę radnej Pani Bożeny Stąpor. Radna Pani Bożena 

Stąpor wyraziła zgodę. Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są inne kandydatury, nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Pani Bożeny Stąpor na sekretarza obrad. 

Przeprowadzono jawne głosowanie. Przewodniczący stwierdził, że w wyniku imiennego głosowania 

stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się - Rada wybrała radną Panią Bożenę Stąpor na 

sekretarza obrad. 
 

 Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie: Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 

8. Raport o stanie OSP za 2019 rok. 

9. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Otmuchów za 2019 r. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 

2) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja i Franciszka Ksawerego 

w Otmuchowie na remont wieży Kościoła Cmentarnego pw. św. Anny w Otmuchowie; 

3) przyznania dotacji mieszkańcom Ulanowic na wymianę dachówki w budynku mieszkalnym; 

4) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina Biskupa w Ratnowicach na remont 

elewacji ściany wschodniej wraz z absydą kościoła filialnego pw. św. Mikołaja Biskupa 

w Jasienicy Górnej; 

5) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 

6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości; 

7) zmiany w uchwale Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 

8) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 

9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad sesji.  

  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, wnioski, zapytania do porządku obrad.  
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Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w ustępie 10, w punkcie 10, projektu uchwały 

w sprawie wniosku o utworzenie Gminnego Bonu Inwestycyjnego. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony przez Burmistrza wniosek. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada przyjęła wniosek złożony przez Burmistrza. 
 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie: Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 

8. Raport o stanie OSP za 2019 rok. 

9. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Otmuchów za 2019 r. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 
2) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja i Franciszka Ksawerego 

w Otmuchowie na remont wieży Kościoła Cmentarnego pw. św. Anny w Otmuchowie; 
3) przyznania dotacji mieszkańcom Ulanowic na wymianę dachówki w budynku mieszkalnym; 
4) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina Biskupa w Ratnowicach na remont 

elewacji ściany wschodniej wraz z absydą kościoła filialnego pw. św. Mikołaja Biskupa 

w Jasienicy Górnej; 
5) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 
6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości; 
7) zmiany w uchwale Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 
8) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 
9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 
10) poparcia wniosku o utworzenie Gminnego Bonu Inwestycyjnego. 

 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad sesji.  

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 
 

Ad 5. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji w okresie między sesyjnym był do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi, wnioski, zapytania - nie zgłoszono.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji.  

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciw, 

1 radny wstrzymał się, Rada przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 
 

Ad 6.   

Przewodniczący poinformował, że punktem porządku obrad jest sprawozdanie Burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym i oddał głos Burmistrzowi. 

Burmistrz zakomunikował, że okres ten i wszystkie dostępne środki były nakierowany na walkę z pandemią. 

Głównym celem było przeciwdziałanie rozpowszechniania się koronawirusa, dzięki czemu nie stwierdzono 

do tej pory wirusa w gminie. Kilka lub kilkanaście osób było objętych kwarantanną. Istotnym działaniem 

była inicjatywa szycia maseczek przez pracowników, mieszkańców i wolontariuszy. Dzięki zaangażowaniu 

radnej Pani Celiny Kowalik uszyto ok. 13 tysięcy maseczek, które rozdysponowano nieodpłatnie dla 

wszystkich mieszkańców gminy. Gmina zakupiła niezbędne materiały, nici, gumki i kilka pań szyło 

maseczki przez kilka tygodni. Próbowano uruchomić przedszkola i klasy I-III, ale dużego zainteresowania 

nie było, jednak od 1 czerwca uruchomione będą w ramach pomocy doraźnej dla rodziców, którzy muszą 

wrócić do pracy. Dbając o zdrowie i życie i obserwując, co dzieje się w kraju, wystąpiłem do Sanepidu 

o przebadanie pracowników szkół i przedszkoli, jednak po rozmowach z Wojewodą i Sanepidem uznano, że 

nie ma takiej potrzeby i wystarczy stosować się do zaleceń w tej sprawie. Burmistrz dodał, że ma mieszane 

uczucia, ale otrzymaliśmy pismo od Wojewody i Dyrekcji Sanepidu z Opola, że takiej potrzeby nie ma, 

w związku z tym uruchamiamy przedszkola i klasy I-III. Starsze dzieci mogą brać udział w ramach 

konsultacji. Burmistrz poinformował, że nie podjęto jeszcze decyzji, co do transportu dzieci, z uwagi na 

trwające zagrożenie i brak możliwości pełnej ochrony. Poinformowano o tym rodziców. Dowóz dzieci musi 

spoczywać na rodzicach. Do zakończenia roku szkolnego zostało 3 tygodnie, więc nie jest to długi okres. 

Siedemdziesięcioro dzieci z Ukrainy zostało przetransportowanych do Opola i Wojewoda przyjął je na 

dwutygodniową kwarantannę do bardzo wysokiej klasy hotelu i w dniu 29 maja będą im pobierane wymazy 

i w ciągu 24 godzin, jeśli wszystko będzie dobrze, wrócą do naszego internatu i będą mogli przystąpić do 

matury. Trwa nabór do szkół w naszych szkołach średnich i jest zainteresowanie. Będzie otwarty nowy 

kierunek Ratownictwo Medyczne. Z uwagi na pandemie koronawirusa, w budżecie w kwietniu brak ok. 800 

tys. złotych. Podatku od nieruchomości wpłynęło o ok. 350 tys. mniej. Wpłynęło dużo podań o umorzenie 

podatków. Burmistrz zakomunikował, że te inwestycje, które są finansowane z budżetu gminy, mogą być 

czasowo wstrzymane. Wszystko będzie zależało od zwrotu podatku PIT i CIT. Podatek rolny wpływa 

normalnie. Burmistrz podziękował rolnikom za takie podejście. Rolnicy zdają sobie sprawę, że bez środków 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz   x 

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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z budżetu gminy, prace na wsiach nie będą mogły być wykonywane. Inwestycje sztandarowe, na które 

zostały podpisane umowy, wyłonieni wykonawcy opiewają na kilkanaście milionów złotych i gmina musi 

w budżecie zabezpieczyć wkład własny. Niektóre z tych inwestycji to: punkt selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, dalsza część rewitalizacji Otmuchowa, ulice Krakowska – Kolejowa, Centrum Przesiadkowe, 

Rewitalizacja parku, Kontynuacja Termomodernizacji szkoły w Kałkowie, Sandacz w Otmuchowie oraz 

były Skalnik i Dom Komunalny w Maciejowicach. Przygotowywane są dwie inwestycje: oczyszczalnia 

ścieków w Otmuchowie i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Kałkowie. Są jeszcze plany dotyczące jednej 

oczyszczalni i wtedy można byłoby uniknąć płacenia za zrzut ścieków do Nysy. Burmistrz poinformował, że 

złożono wniosek o dofinansowane na zakup laptopów dla szkół. Otrzymano dofinansowanie na rozbudowę 

żłobka o 35 miejsc. Urząd, Ośrodek Pomocy Społecznej funkcjonują. Wspomniał o grancie od Fundacji 

Górażdże na zwalczanie pandemii koronawirysa, w kwocie 5 tys. złotych, po 2,5 tys. dla Straży Pożarnej 

w Wójcicach i Gminy Otmuchów. Poinformował również, że zabiega o spotkanie z Prezesem Górażdży, 

w sprawie drogi do Kopalni w Wójcicach.  
 

Ad 7.   

Przewodniczący poinformował, że punktem porządku obrad jest Sprawozdanie: Ocena zasobów 

pomocy społecznej za 2019 r. 
 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego Sprawozdania. Przewodniczący otworzył dyskusję 

i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie Sprawozdanie: Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada przyjęła Sprawozdanie: Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 
 

Ad 8. 

Przewodniczący poinformował, że punktem porządku obrad jest Raport o stanie OSP za 2019 rok. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego Sprawozdania. Przewodniczący otworzył dyskusję 

i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie Raport o stanie OSP za 2019 rok. 

Głosowanie: 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada przyjęła Raport o stanie OSP za 2019 rok. 
 

Ad 9. 

Przewodniczący poinformował, że punktem porządku obrad jest Przedstawienie Raportu o stanie 

gminy Otmuchów za 2019 r.  zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym, który mówi, 

że burmistrz „wójt co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie raport o stanie gminy”.  
 

Burmistrz przedstawił Raport o stanie gminy Otmuchów za 2019 r.  

Raport stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad 10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
 

1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Głosowanie: 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   
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Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Radny Warchał zapytał o dzierżawę przy ul. Warszawskiej. 

Burmistrz odpowiedział, że chodzi o działkę między byłą Mleczarnią a ogródkami działkowymi. Burmistrz 

wyjaśnił również, że była Mleczarnia została kupiona i pieniądze, które uzyska Skarb Państwa wrócą do 

gminy, ale to i tak nie zaspakaja całej należności. 

Uchwała Nr XVI/159/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

2) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja i Franciszka Ksawerego 

w Otmuchowie na remont wieży Kościoła Cmentarnego pw. św. Anny w Otmuchowie; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja i Franciszka Ksawerego w Otmuchowie na remont wieży Kościoła 

Cmentarnego pw. św. Anny w Otmuchowie. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja 

i Franciszka Ksawerego w Otmuchowie na remont wieży Kościoła Cmentarnego pw. św. Anny 

w Otmuchowie. 

Uchwała Nr XVI/160/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

3) przyznania dotacji mieszkańcom Ulanowic na wymianę dachówki w budynku mieszkalnym; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji mieszkańcom Ulanowic na wymianę dachówki w 

budynku mieszkalnym. 

Uchwała Nr XVI/161/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

4) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina Biskupa w Ratnowicach 

na remont elewacji ściany wschodniej wraz z absydą kościoła filialnego pw. św. Mikołaja 

Biskupa w Jasienicy Górnej; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina Biskupa w Ratnowicach na remont elewacji ściany wschodniej wraz 

z absydą kościoła filialnego pw. św. Mikołaja Biskupa w Jasienicy Górnej. 

Głosowanie: 

 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina Biskupa w Ratnowicach na remont elewacji ściany wschodniej wraz 

z absydą kościoła filialnego pw. św. Mikołaja Biskupa w Jasienicy Górnej. 

Uchwała Nr XVI/162/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

5) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej. 

Uchwała Nr XVI/163/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Głosowanie: 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   
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Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Uchwała Nr XVI/164/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

7) zmiany w uchwale Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XIII/130/2019 

Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów 

na 2020 rok. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany w uchwale Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie z 

dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok. 

Uchwała Nr XV/165/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

8) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 

2020 rok. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok. 

Uchwała Nr XVI/166/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Uchwała Nr XVI/167/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

10) poparcia wniosku o utworzenie Gminnego Bonu Inwestycyjnego. 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący: Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi; Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi – 

przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył 

dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie poparcia wniosku o utworzenie 

Gminnego Bonu Inwestycyjnego. 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada podjęła uchwałę w sprawie poparcia wniosku o utworzenie Gminnego Bonu Inwestycyjnego. 

Uchwała Nr XVI/167/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

Ad 11. 

1) Radna Ludwa zwróciła się z prośbą o: 

-  załatanie dziur na ul. Kalinowej,  

- oczyszczenie rowów, 

- poinformowanie powiatu o konieczności wykoszenia poboczy przy ul. Morelowej, Modrzewiowej. 

Burmistrz poinformował, że prace trwają i prawdopodobnie będzie to w przyszłym tygodniu. 

2) Radny Warchał zapytał, czy rolnicy mogą kosić sami i czy koszty za to zwróci im powiat. 

Burmistrz poprosił o wnioski na piśmie. 

3) Radny Napora złożył na piśmie dwa wnioski dotyczące: 

- uzupełnienia ubytków w jezdni ulicy Jagiełły; 

- informacji nt. wartości środków trwałych w budowie zapisanej w bilansie sporządzonym na dzień 

31.12.2019 r. Radny zapytał również o rewitalizację ul. Krakowskiej i Kolejowej. Czy będzie to ulica 

jednokierunkowa i o ile będzie podniesiony jezdnia.  

Radny Worek zapytał o próg zwalniający na ulicy w kierunku Zwierzyńca, o konieczności wykoszenie traw 

na poboczach w miejscowości Śliwice oraz o most cukrowniczy. 

Burmistrz odpowiedział, że próg zwalniający, to koszt kilku tysięcy złotych. A jeśli chodzi o koszenie 

poboczy, to mile widziana byłaby osoba chętna do pracy. W sprawie mostu cukrowniczego brak jest 

wykonawcy i gmina czeka na zgłoszenie. 

Radna Stapor poinformowała o: 

- ubytkach w ulicy Norwida, 

- konieczności przejścia dla pieszych przy osiedlu Lata Kwiatów. 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Burmistrz poinformował, że wszystkie potrzeby zostaną zinwentaryzowane, opracowane zostaną kosztorysy 

i wnioski o dofinansowanie. 

Radny Zięba poinformował o: 

- konieczności załatania dziur, 

- kradzieży grzejników z budowy Domu Komunalnego. 

Burmistrz odpowiedział, że wie o sprawie. 
 

Salę obrad opuścił radny Piotr Burski. 
 

Radny Warchał zapytał, czy jest możliwość zwolnień z podatków. 

Burmistrz odpowiedział, że muszą być spełnione warunki. 

Radny Napora poinformował o konieczności wycięcia krzaków przy przejściu dla pieszych na ul. 

Krakowskiej koło Kolorowej oraz przy wyjściu z parku koło Mleczarni. 

Burmistrz poinformował, że na posiedzeniu kolegium przypomni o tym Kierownikowi Gospodarstwa 

Komunalnego. Zakomunikował radnym o problemie z masą na zimno do łatania dziur w jezdniach. 

Radny Zięba odnosząc się do listu otwartego mieszkańców miejscowości Nieradowice w sprawie złego stanu 

drogi, poprosił, by przy spotkaniach z powiatem interweniować w tej sprawie.  

Burmistrz potwierdził.   

Ad 12. 

Przewodniczący poinformował, że wobec wyczerpania porządku obrad, zamyka sesję wypowiadając 

formułę o treści:  

„Zamykam obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie, w dniu 29 maja 2020 r.” 

 

Sekretarz obrad: Bożena Stąpor 

 
Protokołowała J. Wiktorowska 

 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady 

 

                                            Stanisław Zaczyk 

 

 

 


